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Abstract (en)
[origin: ES8303055A1] The invention relates to a process for improving the filling capacity of tobaccos by treating the tobacco with a gas under
pressure and subsequent heating after relief of the pressure, in which the tobacco is treated with nitrogen and/or argon at working pressures up to
1000 bar and at an operating temperature in the range 0 DEG to 50 DEG C. followed, after pressure relief, by brief thermal aftertreatment, in which
the tobacco to be treated with nitrogen and/or argon has a moisture content of up to approximately 15% and the thermal aftertreatment is performed
with steam having a moisture content of 0.5 to 10 Kg/m3 or with saturated steam.

Abstract (de)
Der Erfindung betrifft ein Verfahren zur Verbesserung der Füllfähigkeit von Tabaken durch Behandlung des Tabaks mit Gasen unter Druck und
anschliessendem Erwärmen nach Entspannung, bei dem der Tabak mit Stickstoff und/oder Argon bei Arbeitsdrücken bis zu 1000 bar und bei einer
Arbeitstemperatur im Bereich von 0 bis 50°C behandelt und nach Entspannung einer kurzzeitigen thermischen Nachbehandlung unterworfen
wird, bei dem der mit Stickstoff und/oder Argon zu behandelnde Tabak einen Feuchtegehalt von bis zu etwa 15! besitzt und dass die thermische
Nachbehandlung mit Dampf mit einem Wassergehalt von 0,5 bis 10 Kg/m³ bzw. mit Sattdampf durchgeführt wird.
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